
Zápisnica zo stretnutia senátorov AS F-PEDAS ku možným alternatívam delenia 
rozpočtu 

 

Dňa: 11.11.2024 

Miesto a čas rokovania: BF249 o 12:00 hod.  

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  je prítomných 9 senátorov AS FPEDAS  

Hostia: podľa prezenčnej listiny (1) 

 

Stretnutie otvorila predsedníčka AS FPEDAS doc. Ing. JUDr. Alena Novák Sedláčková, PhD., 
ktorá informovala, že stretnutie bolo zvolané na základe ostatného rokovania akademického 
senátu Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline 
konaného dňa 5.11.2024.  

Následne otvorila diskusiu, v ktorej vystúpili doc. Ing. Martin Kendra, PhD., doc. Ing. Martin 
Jurkovič, PhD., prof. Ing. Tomáš Klieštik, PhD., Mgr. Patrik Bӧhm, PhD., doc. Ing. JUDr. 
Alena Novák Sedláčková, PhD., doc. Ing. Dr. Margita Majerčáková a Ing. Ján Vrábel, PhD. 

V diskusii sa diskutovalo o možnostiach úpravy rozpočtu najmä v oblasti počtu študentov 
a krúžkov a prípadná zmena na rozdelení veda vs vzdelávanie. Diskutovalo sa aj o možnosti 
garantovaných financií na platy na potrebný počet pedagógov, potrebných na zabezpečenie 
študijného programu. Taktiež bol prednesený návrh na stanovenie sanačného postupu. Rôzne 
alternatívy budú následne prepočítané v programe excel a prezentované na nasledujúcom 
stretnutí, ktoré sa bude konať za účasti dekana dňa 18.11.2024 o 12:00 v zasadačke Katedry 
leteckej dopravy (BF249).  

 

 

Dňa 11.11.2024 

Zápisnicu vyhotovil: Ing. Vladimír Šalaga, PhD. 

overila: doc. Ing. JUDr. Alena Novák Sedláčková, PhD. 


